
 
 
Actuele vragen: uitstel aanleg WarmtelinQ tracé Rijswijk-Leiden 
 
Afgelopen week verscheen in het nieuws berichtgeving (Bericht AD 3 maart 2025) dat de 
WarmtelinQ wederom vertraging dreigt op te lopen. De aanleg van het tracé Rijswijk-Leiden 
zou begin dit jaar aanvangen en uiterlijk in 2027 afgerond worden. De aanleg van de 
WarmtelinQ heeft een behoorlijke impact op de Beatrixlaan gehad. Ook de aanleg van deze 
aftakking zal nog de nodige impact hebben op een deel van de Beatrixlaan, maar ook het 
Wilhelminapark. De fractie van Wij.Rijswijk heeft enkele vragen die verband houden met 
deze berichtgeving.  
 

1. Is bekend hoeveel vertraging er zal zijn en wat het nieuwe tijdspad gaat zijn?  
2. Welke ontwikkelingen in onze gemeente lopen hierdoor opnieuw vertraging op? 
3. Welke (financiële) gevolgen heeft deze vertraging voor onze gemeente?  
4. En zijn deze kosten te verhalen? 
5. Is er contact met het ministerie over deze nieuwe situatie en is er door de gemeente 

aangegeven dat een nieuwe vertraging een negatieve impact kan hebben op de 
doorstroom van de Beatrixlaan richting Delft en verdere ontwikkelingen die mogelijk 
nieuwe vertraging oplopen?  

https://www.ad.nl/den-haag/geplaagde-warmteleiding-duurder-dan-gehoopt-geen-enkel-scenario-dat-dit-niet-doorgaat~abb7c804/

